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متن پرسش

با عرض سلام خدمت استاد: استاد عزیز صوت سوره احزاب را که گوش کردم شما فرمودید بانکها

دیرکرد میگیرند و این حرام است و به نظرم درستش هم همین است و حرف و استدلال شما درست

است، سوال اینکه چرا شورای نگهبان به بانکها اجازه اخذ دیرکرد را داده؟ با توجه به آثار وضعی که این

حرامی در زندگی و جامعه دارد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: حضرت آیت االله جوادی این موضوع را مکرر مطرح و دنبال میفرمودند.

نمیدانم کار به کجا کشید. ظاهراً تغراتی کرده است. موفق باشید


